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Адрес Shenzhen Benson Automobile Glass Co. Ltd. 
No.6, 1st Liuxian Road 
69 District, Baoan 
Shenzhen 518133 
Guangdong Province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Automotive Laminated Glass
Automotive Tempered Glass
SOLAR X reflective laminated glass
PU Encapsulation laminated and  tempered glass
Decorative PVC plastic moldings
Attachments for Auto glass

Production Capability 
Tempered glass with thicknesses of 3.2mm, 3.5mm, 4.0mm, 5.0mm and 6.0mm can be produced for automobile applications.

Special Tempered Glass with Antenna Capability 
This specialty product is capable of receiving signals form GPS, TV, HCD, FM and AM frequencies, in addition to its ordinary heating capability.

Product Characteristics 
1.It can replace telescopic antenna and avoid the troubles of the in and out operations of the antenna. 
2.When the heating element is activated, it can rapidly increase the temperature of glass surface to 40℃ ~75 ℃, and prevent fogging, frosting or icing
on the glass surface during cold winter conditions.

Production Capacity 
Varous glass thickness of this special product such as 3.2m, 3.5mm, 4.0mm, 5.0mm, 6.0mm, 8.0mm can be produced.

SOLAR-X solar reflective laminated glass is a proprietary product developed by ourself. It is based on innovative coating technology that applies a
special coating onto the glass surface, which can effectively reduce solar radiation. This innovative product has successfully captured the domestic
market.

Company Profile of Shenzhen Benson Automobile Glass Co. Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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